
Zápis z 10. jednání akademického senátu FM ze dne 22. 5. 2008 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Miroslav Novák, Josef Janeček, Milan Kolář, Lubomír Slavík, Lukáš Matela 
Studenti: - 

Omluveni: Zdeněk Plíva, Lucie Pírková, Martin Rozkovec, Vít Lédl 
Hosté: děkan prof. Ing. Václav Kopecký, CSc., doc. Ing. Miroslav Svoboda 

 

Program: 
1) Výroční zpráva o činnosti FM za rok 2007 
Senátorům byla předložena verze zprávy upravená podle připomínek ze zasedání dne 10. 4. 
2008. Ke zprávě nebyly připomínky, kromě formálních. Následně bylo hlasováno o usnesení: 
„AS FM schvaluje Výroční zprávu o činnosti za rok 2007“ s výsledkem 5 hlasů pro, 0 hlasů 
proti, 0 se zdrželo. Usnesení bylo přijato. 
 
2) Statut FM 
AS diskutoval o změnách Statutu FM. Změny jsou vyvolány především nesouladem 
některých částí statutu s nadřazenými právními předpisy, nepřesnostmi a duplicitami s jinými 
předpisy. V souvislosti se změnou statutu bylo zvažováno, zda současně nezměnit i název 
fakulty.  
Navržená verze statutu bude dána k připomínkám kolegiu děkana. 
 
3) Různé 
a) Elektronické hlasování o změně termínu voleb 
Jelikož došlo k posunu termínu pro podávání návrhů na kandidáty pro volby do AS TUL, 
bylo nutné vzhledem k volebnímu řádu AS TUL posunout i termín voleb na FM. Dne 16. 4. 
2008 proběhlo tedy elektronické hlasování o změně termínu voleb na 28. – 29. 4. 2008 
s výsledkem: 7 hlasů pro (Novák, Plíva, Janeček, Kolář, Matela, Lédl, Pírková), 0 proti, 2 se 
zdrželi (Slavík, Rozkovec). Nový termín voleb byl schválen. 
 
b) Noví zástupci FM v AS TUL 
Dne 28. – 29. 4. 2008 proběhly na FM volby do AS TUL. Jako zástupci fakulty byli zvoleni: 
Ing. Leoš Beran, Ph.D. a doc. Ing. Zdeněk Plíva, Ph.D. za zaměstnaneckou část a Bc. Lucie 
Křiklavová za studentskou část AO FM.  
 
c) Informace ze setkání vedení elektrotechnických fakult  
Miroslav Novák informoval senátory o některých námětech získaných na setkání zástupců 
vedení elektrotechnických fakult FELAPO 2008.  
 
d) Změna úřední desky 
Miroslav Novák vznesl připomínku, že je třeba po dobu rekonstrukce budovy A řešit umístění 
úřední desky FM. Děkan přislíbil řešení, minimálně v podobě elektronické formy na 
webových stránkách fakulty. 
 
 
Zapsal: Milan Kolář, tajemník AS  

Ing. Miroslav Novák, PhD. 
předseda AS FM 



V Liberci dne 23. 5. 2008 


